
1 

 

In deze RaadsInformatieBrief: 

Corona update ............................................................................................................................ 1 

Aanpak jaarwisseling 2020 / 2021 ............................................................................................. 2 

Regionaal Meerjarenprogramma Aanpak Laaggeletterdheid 2021-2024 ............................... 4 

Geestelijke gezondheidszorg jeugd breed beschikbaar......................................................... 4 

Aanbod collectieve zorgverzekering 2021 voor minima ......................................................... 5 

Speciaal contactpersoon voor gedupeerden van de kinderopvangtoeslagaffaire .............. 5 

Toekomst N201 .......................................................................................................................... 6 

Recreatieparken Westbroekse Binnenweg Tienhoven – Willemshof en Kleihoeve ............. 7 

Ontwikkelingen Samen Veilig Midden Nederland ................................................................... 7 

Vitale Coalitie vervolg 2021 ....................................................................................................... 8 

Het openbaar gebied van de nieuwe woonwijk in Kockengen wordt overgedragen ........... 9 

Inzet ANPR-camera’s ............................................................................................................... 10 

Kluiscontrole ............................................................................................................................ 11 

 

Corona update 

Basisschool Klaroen sluit een week 

Maandag 7 december 2020 ontvingen wij bericht van het bestuur van Vechtstreek en Venen dat, in overleg met de 

GGD regio Utrecht, is besloten om basisschool De Klaroen in Maarssen een week te sluiten en over te gaan op 

online lesgeven vanwege coronabesmettingen onder personeel en leerlingen. In de media is hierover 

zondagavond een bericht verschenen. De school biedt op advies van de GGD regio Utrecht geen noodopvang 
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voor kinderen van ouders in cruciale beroepen. De Klaroen werkt samen met kinderopvangorganisatie Eigen en 

Wijzer.  

De GGD regio Utrecht heeft ons laten weten dat meer in het algemeen bij de kinderopvang en basisscholen het 

aantal uitbraken beperkt blijft. Niet altijd wordt duidelijk in hoeverre verspreiding in de klas heeft plaatsgevonden 

en/of buiten de school. 

De GGD regio Utrecht houdt de clusters van besmettingen nauwlettend in de gaten en informeert de gemeente als 

daar aanleiding toe is. Wanneer er sprake is van een cluster van besmettingen is de GGD regio Utrecht aan zet en 

neemt samen met de instelling passende maatregelen. 

Activiteiten voor jongeren 

Met de aanhoudende coronamaatregelen blijven jongeren beperkt in wat zij kunnen ondernemen. Landelijk zijn de 

burgemeesters opgeroepen om in gesprek te gaan met de jongeren in hun gemeente. Dat gesprek wordt lastig 

wanneer er geen perspectief kan worden geboden. Daarom is er expliciet gekeken naar mogelijkheden voor 

alternatieve activiteiten voor jongeren. Jeugd-Punt organiseert in de kerstvakantie extra activiteiten, binnen de 

corona-richtlijnen. Dit zorgt ervoor dat de jongeren minder tijd op straat hoeven door te brengen en leuke afleiding 

hebben in deze lastige tijd. 

 

Ook kunnen gemeenten eenmalig € 10.000,- rijksgeld ontvangen in het kader van de wintereditie van Jeugd aan 

Zet. Eerder dit jaar is er een succesvolle zomereditie van Jeugd aan Zet geweest. Toen betrof het gemeenten tot 

60.000 inwoners die rijksgeld konden ontvangen voor jongeren tussen 12 en 18 jaar. Nu is er sprake van een 

uitbreiding naar alle gemeenten en alle jongeren. We gaan in gesprek met Jeugd-Punt om de extra middelen in de 

eerste maanden van 2021 in te zetten. 

Geen traditionele kerstboominzameling Stichtse Vecht 

In RIB #83 van 19 november 2020 hebben we u geïnformeerd over de traditionele kerstbomeninzameling in januari 

2021. De bedoeling was, net als voorgaande jaren, dat na de feestdagen de kinderen van Stichtse Vecht de 

kerstbomen konden inzamelen met een loterij en prijzen. Nu blijkt dat het aantal besmettingen door het coronavirus 

oploopt en de maatregelen niet versoepeld worden tot medio januari, heeft het college besloten om alsnog af te 

zien van de jaarlijkse traditionele kerstboominzameling. De inzameling wordt daarom uitbesteed aan onze 

afvalinzamelaar Suez, die de bomen in januari huis aan huis zal ophalen. 

 

De kerstboominzameling in Stichtse Vecht brengt jaarlijks honderden kinderen met ouders op de been die in korte 

tijd duizenden bomen afleveren bij inleverpunten in de kernen. Dit zorgt voor veel verplaatsingen en 

contactmomenten. Dat past niet bij de huidige maatregelen van afstand houden, drukte vermijden en het aantal 

contacten zoveel mogelijk beperken. Als gemeente zijn we niet alleen verantwoordelijk voor het welzijn en de 

gezondheid van onze inwoners, maar ook voor de medewerkers die de kerstbomen ophalen en afleveren bij de 

afvalscheidingsstations. Daarom moeten we nu verstandig zijn en het op een andere manier oplossen. De kosten 

die hiermee gepaard gaan brengen we ten laste van de risicoreserve Corona. Volgend jaar willen we er een extra 

feestelijke kerstboominzameling van maken. 

 

We bekijken momenteel met onze afvalinzamelaar Suez naar de mogelijkheid voor het huis aan huis ophalen van 

de kerstbomen. Zodra hier afspraken over zijn gemaakt, informeren we de inwoners via de Afvalwijzer, 

gemeentelijke website, nieuwsbrief, sociale media en VARnws. 

 

------------------- 

Aanpak jaarwisseling 2020 / 2021 
 

Jaarlijks wordt de jaarwisseling voorbereid met verschillende veiligheidspartners. Zeker dit jaar is dat nodig, want 

door het coronavirus ziet de jaarwisseling er anders uit dan andere jaren. Door middel van deze RIB wordt u 

geïnformeerd hoe wij samen beogen de jaarwisseling zo veilig en ordentelijk als mogelijk te laten verlopen.  
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Risico-inventarisatie en openbare ruimte 

Ieder jaar maken de veiligheidspartners samen een risico-inventarisatie van aandachtsgebieden tijdens de 

jaarwisseling. Deze risico-inventarisatie heeft tot doel goed zicht te krijgen op eventuele overlastlocaties tijdens de 

jaarwisseling. Denk hierbij bijvoorbeeld aan jongerenlocaties, tunnels, speeltuinen, leegstaande panden, 

kinderboerderijen en zorgcentra. Deze locaties komen naar voren uit onder andere meldingen van overlast, 

omgevingsfactoren en ervaring van voorgaande jaren. Verder nemen wij in de aanloop naar de jaarwisseling, 

ondanks het algeheel vuurwerkverbod, maatregelen in de openbare ruimte om schade zoveel mogelijk te 

voorkomen. Voorbeelden daarvan zijn het afsluiten van afvalbakken en het afsluiten van bouwterreinen. Op 1 

januari herstellen wij dit weer naar de reguliere situatie.  

 

Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 

Op 1 december is de tijdelijke wet maatregelen Covid-19 inwerking getreden. In deze wet, met een looptijd van drie 

maanden, zijn de maatregelen opgenomen om de verspreiding van het coronavirus te voorkomen. Het verbod op 

samenkomsten in de publieke ruimte, de sluiting van horeca en het verbod op evenementen zijn belangrijke 

onderdelen van de wet. Deze en andere verbodsbepalingen zijn onderdeel van de afweging in de risico-

inventarisatie die is gemaakt voor deze jaarwisseling. 

 

Algeheel vuurwerkverbod 

Om de druk op de zorg te verlichten, heeft het kabinet op 13 november jl. besloten om een tijdelijk verbod op het 

verkopen en afschieten van vuurwerk af te kondigen. Ook het vervoer van vuurwerk wordt strafbaar gesteld. Dit 

heeft invloed op de wijze waarop handhavingspartijen omgaan met vuurwerk tijdens de jaarwisseling. Zo wordt er 

bij constatering van het afsteken van vuurwerk direct verbaliserend opgetreden en krijgen daders een aantekening 

op hun strafblad.  

 

In Stichtse Vecht zijn vier vuurwerkvrije zones aangewezen rondom kinderboerderijen en zorgcentra. Door het 

algehele vuurwerkverbod geldt dat er in deze aangewezen zones de komende jaarwisseling geen andere regels 

zijn dan in de rest van de gemeente. Desalniettemin zullen deze zones extra worden meegenomen in de 

surveillances van boa’s en politie om op deze wijze met snelle interventies eventuele overlast door vuurwerk te 

voorkomen. 

 

De effecten van het vuurwerkverbod volgen we op de voet en kunnen mogelijk leiden tot aanvullende maatregelen. 

Daarbij doen we uiteraard ook een appèl op het gezond verstand van alle inwoners van onze gemeente en op de 

creativiteit die aanwezig is om tot passende alternatieven van viering en vermaak te komen. Het Rijk heeft subsidie 

beschikbaar gesteld ten behoeve van alternatieve activiteiten voor de jeugd tijdens de jaarwisseling. Meer 

informatie hierover kunt u vinden in de corona update van deze week.  

 

Melden vuurwerkoverlast 

Vuurwerkoverlast kan het beste gemeld worden via een mail naar de gemeente: info@stichtsevecht.nl, door tijdens 

kantooruren te bellen naar het centrale telefoonnummer van de gemeente 14 0346 of door de politie te bellen op 

0900-8844. De Fixi-app leent zich niet voor het melden van vuurwerkoverlast; we willen kijken of dit in aanloop 

naar de jaarwisseling 2021/2022 alsnog gerealiseerd kan worden. Bij acute en gevaarlijke situaties is het advies 

om 112 te bellen. 

 

Carbid schieten verboden 

Sinds het kabinet bekend heeft gemaakt een tijdelijk vuurwerkverbod af te kondigen voor de komende 

jaarwisseling, zien we landelijk en regionaal een toenemende aandacht voor carbid schieten. Het schieten van 

carbid door onervaren gebruikers brengt behoorlijk wat veiligheidsrisico’s met zich mee. Voor het carbidschieten 

geldt dat gemeenten dit afzonderlijk van elkaar ieder op hun eigen manier hebben geregeld in de Algemene 

Plaatselijke Verordening (APV).  

info@stichtsevecht.nl
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In Stichtse Vecht is het schieten van carbid verboden. Het kan gevaarlijke situaties en geluidsoverlast veroorzaken 

in de bebouwde omgeving. De APV biedt voldoende juridische basis om op te treden tegen carbid schieten, 

bijvoorbeeld op grond van 4:6 van de APV, Overige geluidshinder. Dit houdt in dat gehandhaafd kan worden op 

overlast veroorzaakt door carbid schieten. Ook kan er in geval van samenkomsten hieromtrent gehandhaafd 

worden op overtredingen van de tijdelijke wet maatregelen Covid-19. Tot slot kan in voorkomende gevallen van 

overlast of hinderlijk gedrag op basis van artikel 2:47 APV handhavend worden opgetreden. In aanloop naar de 

jaarwisseling wordt er extra aandacht besteed aan heldere communicatie over dit verbod naar onze inwoners.  

 

Verloop jaarwisseling 

Op 1 januari wordt u via een OOV RIB geïnformeerd over het verloop van de jaarwisseling in onze gemeente.. 

 

------------------- 

Regionaal Meerjarenprogramma Aanpak 

Laaggeletterdheid 2021-2024 
 

Het college van B&W heeft op 8 december 2020 ingestemd met het Meerjarenprogramma Aanpak 

laaggeletterdheid Arbeidsmarktregio Utrecht Midden. Met dit programma wil het college de taal- en 

rekenvaardigheden van zoveel mogelijk analfabeten en laaggeletterden verbeteren, zodat zij beter kunnen 

meedoen in onze samenleving. In het meerjarenprogramma zijn regionale uitgangspunten, ambities en 

speerpunten opgenomen. Per subregio staat aangegeven waar de focus ligt. De ambities van het 

meerjarenprogramma sluiten aan bij de ambities uit het Collegewerkprogramma.  

 

Lokaal 

In het nieuwe regionale programma bouwen we voort op de lokale koers die voor 2020 is ingezet. Wij streven naar 

een toename van het gebruik van ons taalaanbod, zodat steeds meer mensen een plek vinden op de arbeidsmarkt. 

We blijven ons richten op laagdrempelig en bereikbaar aanbod voor een brede doelgroep. De komende jaren 

ontwikkelen we ons taalaanbod verder door. Dit doen we door te werken aan betere bewustwording en door het 

belang van ons taalaanbod onder de aandacht te brengen bij onze samenwerkingspartners. We zoeken aansluiting 

bij andere beleidsterreinen, zoals schuldhulpverlening, minimabeleid, werk, welzijn en gezondheid. We sluiten ook 

aan bij de regiopilot ‘Ingang scholen en voorschoolse educatie’. 

 

------------------- 

Geestelijke gezondheidszorg jeugd breed 

beschikbaar 
 

Gemeente Stichtse Vecht financiert de praktijkondersteuner jeugd voor geestelijke gezondheidszorg volledig.  

 

Door de praktijkondersteuner volledig vanuit de gemeente te financieren, kunnen alle kinderen uit Stichtse Vecht 

gebruik maken van de praktijkondersteuner. Voorheen moesten de huisartsenpraktijken een deel van de kosten 

zelf betalen. Daardoor kon het voorkomen dat niet alle huisartsenpraktijken de beschikking hadden over deze vorm 

van hulp. 

 

De praktijkondersteuner heeft veel kennis op het gebied van geestelijke gezondheid van jeugdigen en vult de 

huisarts hiermee aan. De praktijkondersteuner kan goed bepalen welke zorg een kind nodig heeft en welke 

aanbieder dit kan bieden. Een kind komt daardoor sneller op de juiste plek terecht. Met deze snelle en 

laagdrempelige hulp via de huisartsenpraktijk, voorkomen we duurdere zorg.  

https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Documenten/Raadsdossiers/raadsinformatiebrieven/RIB-89-Bijlage-Regionaal-Programma-Educatie-2021-2024.pdf
https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Documenten/Raadsdossiers/raadsinformatiebrieven/RIB-89-Bijlage-Regionaal-Programma-Educatie-2021-2024.pdf
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De afgelopen jaren heeft de praktijkondersteuner bewezen dat het een effectieve maatregel is. Van alle cliënten 

die de praktijkondersteuner ziet, wordt 57% niet doorverwezen naar andere zorg, maar wordt door de 

praktijkondersteuner zelf behandeld (max. 5 gesprekken). Is meer hulp nodig? Dan bekijkt de praktijkondersteuner 

welke ondersteuning het meest passend is. Dat helpt een stapeling van zorg(trajecten) voorkomen. De 

praktijkondersteuner werkt nauw samen met de gemeente, huisartsen, sociaal wijkteam en GGD. 

 

------------------- 

Aanbod collectieve zorgverzekering 2021 voor 

minima 
 

Speciaal voor inwoners met een laag inkomen heeft de gemeente ook voor 2021 een collectieve zorgverzekering 

afgesloten met zorgverzekeraar DSW. Overstappen kan aantrekkelijk zijn vanwege korting op de maandpremie en 

de mogelijkheid om te profiteren van extra ruime vergoedingen. 

 

De nieuwe polis bestaat uit een Basispakket en keuze uit twee aanvullende zorgverzekeringen. In beide 

aanvullende pakketten zijn tandartskosten meeverzekerd. Vanuit het speciale Gemeentepakket hebben 

deelnemers ook recht op extra ruime vergoedingen voor tandarts en fysiotherapie. Informatie over de 

vergoedingen van de aanvullende verzekeringen en het Gemeentepakket is te vinden op 

www.gezondverzekerd.nl/stichtsevecht. 

De premies voor 2021: 

Collectieve zorgverzekering DSW AV Standaard AV Top 

Premie Basisverzekering € 124,50 € 124,50 

Premie Aanvullende verzekering € 22,25 € 38,50 

Korting gemeente - € 5,00 - € 5,00 

Netto premie per maand € 141,75 € 158,00 

 

Wie komt in aanmerking? 

Inwoners komen in aanmerking voor de collectieve zorgverzekering wanneer hun netto maandinkomen (inclusief 

vakantiegeld) lager is dan 130% van de bijstandsnorm die voor hen geldt.  

Communicatie 

Inwoners die in aanmerking komen, hebben een brief ontvangen met dit aanbod voor de collectieve 

zorgverzekering in 2021. Er heeft ook een artikel in de gemeentelijke nieuwsbrief gestaan en die staat ook op de 

gemeentelijke website. Ook via social media wordt hierop geattendeerd. Samenwerkingspartners van de gemeente 

zoals Leef MD hebben een brief ontvangen met de oproep de collectieve zorgverzekering onder de aandacht te 

brengen van hun cliënten. Er zal ook een artikel aan gewijd worden in de Nieuwsbrief Werk en Inkomen. 

 

------------------- 

Speciaal contactpersoon voor gedupeerden van de 

kinderopvangtoeslagaffaire 
 

http://www.gezondverzekerd.nl/stichtsevecht
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De afgelopen jaren zijn er ouders in de problemen gekomen, omdat de Belastingdienst ten onrechte de 

kinderopvangtoeslag stopzette en terugvorderde. De gemeente Stichtse Vecht heeft een speciaal contactpersoon 

aangesteld, die een helpende hand kan bieden om de gevolgen van deze affaire te beperken. 

 

De gemeente weet dat er in Stichtse Vecht tenminste 23 ouders zijn die gedupeerd zijn door de 

kinderopvangtoeslagaffaire, alleen zijn deze ouders niet met naam en toenaam bij ons bekend. Vooruitlopend op 

de oplossing die het ministerie in de maak heeft om de gedupeerden bij gemeentes bekend te mogen maken, 

hebben we gedupeerde ouders opgeroepen om contact op te nemen via 14 0346 of per mail via 

Toeslagenaffaire@stichtsevecht.nl. We hebben hiertoe een oproep geplaatst in de gemeentelijke nieuwsbrief en 

op sociale media. Daarnaast hebben we een advertentie geplaatst in de VARNieuws en kinderopvangorganisaties 

in Stichtse Vecht aangeschreven. 

 

Het is mogelijk dat gedupeerde ouders recht hebben op een regeling die valt binnen de zogenoemde 

hersteloperatie kinderopvangtoeslag van de Belastingdienst. Voor wie in de problemen is geraakt, is de regeling 

van de Belastingdienst wellicht niet altijd voldoende of niet tijdig genoeg. Ook kan het lastig zijn om de regeling aan 

te vragen. Daarnaast kunnen er ook problemen ontstaan zijn rondom huisvesting, schulden, inkomen, zorg en de 

opvoeding van kinderen. De speciale contactpersoon van de gemeente kan daarbij helpen. 

 

------------------- 

Toekomst N201 
 

De N201 is de provinciale weg van Zandvoort naar Hilversum. Deze weg doorsnijdt de Gemeente Stichtse Vecht 

op het traject A2 tot aan de De Wijde Blik. De weg stamt uit 1939 en is in de loop der jaren een van de drukste 

provinciale wegen van Nederland geworden. Ook in onze gemeente zijn in de laatste decennia meerdere malen 

aanpassingen gedaan aan de weg om de doorstroming te waarborgen. Echter de laatste jaren treedt weer steeds 

vaker file op op de N201 ter hoogte van de verkeerslichten bij Loenersloot (kruispunt N201-Rijksstraatweg-

Binnenweg). Van tijd tot tijd zijn de files zo lang dat de wachtrij tot aan de A2 ‘terugslaat’, met regelmatig als gevolg 

dat op de A2 files ontstaan. Dit leidt tot verkeersonveilige situaties op zowel de A2 als de N201. Daarnaast leidt het 

stilstaande verkeer ook tot negatieve milieu-effecten voor inwoners van Loenersloot en tot economische schade 

voor het verkeer dat in de file staat.  

  

De provincie Utrecht is in onze gemeente wegbeheerder van de N201. Zij heeft de laatste jaren studie uitgevoerd 

naar maatregelen die de doorstroming verbeteren op de N201. Hierin heeft zij uitvoerig omwonenden en 

belanghebbenden van de weg betrokken. De dorpsraad van Loenersloot is van mening dat de ‘manier waarop’ en 

‘de mate’ waarin de provincie hen betrokken heeft in het proces onvoldoende is. Zij heeft hierop contact gezocht 

met leden van onze gemeenteraad. In de raadsvergadering van 3 november 2020 heeft uw raad bij meerderheid 

van stemmen een motie aangenomen van de partijen GroenLinks, StreekBelangen en LokaalLiberaal waarin u ons 

college oproept om: 

  

1. binnen onze mogelijkheden de Provincie te attenderen op de bezwaren ten aanzien van de plannen 

2. te bepleiten dat het knooppunt Loenersloot desnoods in een afzonderlijk besluitvormingstraject beoordeeld 

wordt nadat nader onderzoek en overleg met de bevolking heeft plaatsgevonden.  

  

Op maandag 23 november 2020 is wethouder Jeroen Willem Klomps samen met een medewerker van onze 

gemeente aanwezig geweest bij de toelichting van de provincie Utrecht aan de dorpsraad Loenersloot over de 

plannen van de aanpassingen aan de N201 ter hoogte van Loenersloot. Deze bijeenkomst was georganiseerd 

door gedeputeerde Arne Schaddelee specifiek voor de dorpsraad van Loenersloot. Wethouder Jeroen Willem 

Klomps heeft naar aanleiding van uw motie die avond bij de provincie aandacht gevraagd voor de vragen en 

bezwaren die de dorpsraad Loenersloot bezighouden over de voorgestane aanpassingen. In een open en 

constructieve sfeer hebben gedeputeerde Schaddelee en zijn medewerkers aan de hand van simulaties laten zien 

dat de voorgestelde maatregelen er voor zorgen dat geen filevorming meer optreedt op de N201 ter hoogte van 

Toeslagenaffaire@stichtsevecht.nl
https://www.belastingdienst.nl/


 

 

 

 

 

 
7 RaadsInformatieBrief  |  10 december 2020 

 

  

1 juni 2012 

Loenersloot en dat het niet nodig is dat de huidige brug over het Amsterdamrijnkanaal wordt verbreed. Alle vragen 

van de leden van de dorpsraad zijn beantwoord. Mocht de dorpsraad in de nabije toekomst nog verdere informatie 

of toelichting wensen, dan kunnen zij van het aanbod van de provincie gebruik maken om contact op te nemen. 

  

Volledigheidshalve informeren wij u nog graag over de stand van zaken ten aanzien van de voorgenomen 

werkzaamheden van de provincie aan de N201. Alle onderzoeken op het gebied van geluid, luchtkwaliteit, natuur, 

landschap en klimaat, verkeer en de Maatschappelijke Kosten Baten Analyse zijn afgerond. Ook is nog een 

adaptieve benadering inclusief planning opgesteld. In 2021 besluit het college van Gedeputeerde Staten over de 

werkzaamheden aan de N201 en welke maatregelen getroffen worden. 

 

------------------- 

Recreatieparken Westbroekse Binnenweg Tienhoven 

– Willemshof en Kleihoeve 
 

Aan de Westbroekse Binnenweg in Tienhoven ligt een aantal recreatieparken. De chalets op deze recreatieparken 

worden, op een aantal na, permanent bewoond. Dit is strijdig met het bestemmingsplan. Deze strijdigheid bestaat 

al vele jaren, vaak ruim 40 jaar. Veel bewoners wonen op dit moment dan ook legaal op basis van een 

overgangsrecht. In 2009 en 2018 is beleid vastgesteld om deze permanente bewoning definitief te legaliseren. Met 

deze brief brengen wij u op de hoogte van de uitvoering van dit beleid. 

Wijzingsbevoegdheid 

In de bestemmingsplannen Maarsseveense Plassen e.o. 2009 en 2018 is een wijzigingsbevoegdheid opgenomen 

voor het onder voorwaarden wijzigen van de bestemming Recreatie-3 naar Woongebied. De afgelopen jaren is in 

intensieve en goede samenwerking met de bewoners van de recreatieparken gewerkt aan het voorbereiden van 

deze wijzigingsprocedures. De bewoners hebben per park een stedenbouwkundig bureau in de hand genomen dat 

hen begeleidt bij de aanvraag van de procedure. Uiteindelijk zal ieder park in zijn geheel aan de in het 

bestemmingsplan genoemde regels voor de wijzigingsprocedure moeten voldoen. 

Stand van zaken 

Inmiddels hebben recreatieparken De Veenhoeve, Berkenhof, de Molenpolder, de Vier Hoeven en het Zwaluwpark 

de wijzigingsprocedure geheel doorlopen. Op 8 december 2020 heeft B&W ingestemd met de 

ontwerpwijzigingsplannen van de Willemshof en Kleihoeve. De ontwerpwijzigingsplannen worden op 18 december 

2020 a.s. ter inzage gelegd. In de periode van 18 december tot en met 28 januari 2021 kunnen er zienswijzen 

worden ingediend tegen deze plannen.  

Beleid provincie Utrecht 

Het in het buitengebied omzetten van recreatie- naar reguliere woningen is in de meeste gevallen in strijd met de 

Provinciale Ruimtelijke Verordening. Bovengenoemde wijzigingsprocedure is echter vastgelegd in bestaand beleid 

waarmee de provincie vooraf heeft ingestemd. 

 

Bijlage 

 Ontwerpwijzigingsplan Kleihoeve 10-11-2020 

 Ontwerpwijzigingsplan Willemshof 23-10-2020 

 

------------------- 

Ontwikkelingen Samen Veilig Midden Nederland 
 

In RIB #80 hebben wij u geïnformeerd over de voortgangsrapportage van de Inspecties Gezondheidszorg en 

Jeugd en Justitie en Veiligheid. Daarin stelden zij vast dat er landelijk belangrijke aandachtspunten zijn die op korte 

https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Documenten/Raadsdossiers/raadsinformatiebrieven/RIB-88-Bijlage-Ontwerpwijzigingsplan-Kleihoeve-10-11-2020.pdf
https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Documenten/Raadsdossiers/raadsinformatiebrieven/RIB-88-Bijlage-OWP-Willemshof-23-10-2020.pdf
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termijn actie vragen. Daarom pleitten de Inspecties voor een zogenoemde Doorbraakaanpak om het gewenste 

beeld te realiseren. Graag informeren wij u over de voortgang van de Doorbraakaanpak 

 

Doel Doorbraakaanpak  

De ministeries, de Branches Gespecialiseerde Zorg voor Jeugd (BGZJ), Jeugdzorg Nederland en de VNG hebben 

afgesproken binnen 4 maanden vanaf nu te werken naar het gewenste beeld dat met de Doorbraakaanpak wordt 

beoogd. Dat beeld ziet er als volgt uit:  

1. Alle Nederlandse gemeenten hebben uiterlijk half november 2020 zicht op welke kinderen met een 

gerechtelijke maatregel geen tijdige jeugdbescherming/jeugdreclassering krijgen en/of welke kinderen met 

een gerechtelijke maatregel niet tijdig passende jeugdhulp krijgen. Dit doen gemeenten in samenspraak 

met de Gecertificeerde Instellingen (GI’s) in de jeugdbescherming en jeugdreclassering 

2. Onder regie van de verantwoordelijke gemeente maken lokale teams, zorgaanbieders en GI’s vervolgens 

per kind afspraken om jeugdbescherming en passende jeugdhulp te organiseren. Deze individuele 

benadering is de kern van de door de Inspecties beoogde doorbraakaanpak. 

3. Als het op gemeentelijk niveau niet lukt om passende jeugdhulp of bovenstaande aanpak snel en adequaat 

te organiseren, zetten gemeenten ter ondersteuning van de doorbraakaanpak hun eigen regionale 

expertteams in. Deze teams hebben als taak om voor kinderen tijdig passende hulp te organiseren, 

ongeacht de complexiteit van de zorgvraag en wachtlijsten bij jeugdhulpaanbieders (inclusief Jeugd-GGZ). 

De expertteams worden ook ondersteund door het Ondersteuningsteam Zorg voor de Jeugd (OZJ). Het 

Rijk faciliteert dit. 

 

Hierbij gelden de volgende criteria:  

1. Voor alle kinderen (met een jeugdbeschermingsmaatregel) is binnen vijf dagen een veiligheidstaxatie 

opgesteld op basis van contact met het kind dan wel ouders en/of het sociale netwerk rond het gezin; 

2. Voor 90% van de kinderen is binnen vijf dagen een vaste jeugdbeschermer/jeugdreclasseerder 

beschikbaar; 

3. Voor 90% is binnen zes weken een veiligheidsplan opgesteld; 

4. Voor 75% van de kinderen is binnen drie maanden een hulpaanbod opgestart dat bijdraagt aan het 

opheffen van de onveiligheid/ernstige ontwikkelingsbedreiging, en/of het verminderen van het 

recidiverisico. 

 

Voortgang in Stichtse Vecht  

We hebben inmiddels in beeld om welke kinderen en jongeren het gaat (alle criteria). Er zijn in Stichtse Vecht geen 

wachtlijsten voor jeugdbeschermingsmaatregelen (criterium 1 en 2). Bij 95% van de kinderen en jongeren is het 

veiligheidsplan binnen 6 weken gerealiseerd (criterium 3). Bij 7 kinderen uit onze gemeente (0,7% van alle 

kinderen die zorg ontvangen) kan niet direct passende hulp worden aangeboden binnen 3 maanden (criterium 4) . 

Dit vanwege wachttijden bij zorgaanbieders. Omwille van de privacy en de herleidbaarheid naar cliënten treden wij 

hierover niet in detail. Het is mede een verantwoordelijkheid van de gemeente om te zorgen dat er enerzijds 

voldoende aanbod is en anderzijds afstemming is om te komen tot passende hulp voor kinderen met een 

beschermingsmaatregel. Voor deze kinderen geldt dat SAVE betrokken is en dat er is zicht is op hun veiligheid. Zo 

nodig neemt SAVE actie tijdens de wachttijd. Vanuit onze verantwoordelijkheid werken wij momenteel hard met 

alle betrokkenen om de passende jeugdhulp te organiseren (criterium 4) daar waar dit nu nodig is. Wij houden u op 

de hoogte van de voortgang van de Doorbraakaanpak. 

 

------------------- 

Vitale Coalitie vervolg 2021 
 

Uw raad heeft op 11 november 2020 bij de vaststelling van de begroting voor 2021 besloten om de subsidiekorting 

van de organisaties van de Vitale Coalitie voor een bedrag van € 621.665,00 voor het jaar 2021 te laten vervallen. 

Voor 2021 blijft er sprake van een bezuiniging ter hoogte van € 38.345,00. Ruim voor de begrotingsbehandeling 
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2022 dient er een voorstel te liggen waarbij de hoogte van de subsidiekorting op de partijen van de Vitale Coalitie 

wordt heroverwogen. Om uitvoering te geven aan dit besluit heeft het college in haar vergadering van 8 december 

2020 de opdracht geformuleerd voor de organisaties van de Vitale Coalitie en voert hierover nog in december 

bestuurlijk overleg met een vertegenwoordiging van de Vitale Coalitie. Zodra dit overleg is afgerond en bekrachtigd 

in onderlinge afspraken zullen wij u hierover met een raadsinformatiebrief opnieuw informeren. Bijgevoegd treft u 

het persbericht dat met de besluitenlijst van de collegevergadering van 8 december 2020 wordt verspreid. 

 

------------------- 

Het openbaar gebied van de nieuwe woonwijk in 

Kockengen wordt overgedragen 
 

In mei 2018 is de woonwijk Het Vierde Kwadrant in Kockengen door de projectontwikkelaar opgeleverd. In de 

anterieure overeenkomst is opgenomen dat de eigendomsoverdracht van het openbaar gebied uiterlijk 2 maanden 

na oplevering van het project plaatsvindt. De ontwikkelaar wordt fiscaal benadeeld als het openbaar gebied niet dit 

jaar in eigendom wordt overgedragen, omdat de BTW aftrek 2 jaar na ingebruikneming van het openbaar gebied 

vervalt. De belangrijkste reden waarom het openbaar gebied nog niet is overgedragen zijn: 

 

1. Het openbaar gebied is gecontroleerd en er zijn nog enkele herstelpunten waaronder de diepte van de 

watergangen; 

2. Er is twijfel of de restzetting voldoet aan de afspraak in de anterieure overeenkomst. 

 

 

Hoe staat het nu met deze punten? 

Aan de herstelpunten wordt gewerkt en er vindt regelmatig overleg plaats tussen team Buiten, het waterschap en 

de ontwikkelaar. De verwachting is dat de meeste punten voor 31 december 2020 klaar zijn.  

 

In de anterieure overeenkomst is vastgelegd dat het door de ontwikkelaar aangelegde openbaar gebied gedurende 

de komende 30 jaar in totaal maximaal 15 centimeter mag zakken (de restzettingseis. Ons onderzoek wijst uit dat 

er een kans is dat op een aantal plekken de restzettingseis van 15cm in 30 jaar met enkele centimeters wordt 

overschreden. Dit kan tot gevolg hebben dat het reguliere onderhoud van het openbaar gebied duurder wordt dan 

gebruikelijk, omdat er extra opgehoogd moet worden. Controle van het openbaar gebied laat op dit moment 

nagenoeg geen noemenswaardige verzakkingsschade zien, ondanks dat het openbaar gebied de afgelopen twee 

jaar 2 tot 4 cm is gezakt. Het is een gegeven dat de bodem de eerste jaren sterker zakt. Dit neemt na verloop van 

tijd af. Het omslagpunt ligt op vijf jaar. Hiervan zijn inmiddels twee jaar verstreken. De herstelwerkzaamheden die 

nu plaatsvinden hebben overigens geen betrekking op de zakking van de afgelopen 2 jaar. 

Het openbaar gebied kan onder voorwaarden in eigendom worden overgedragen aan de 

gemeente 

Vanuit praktisch oogpunt zoals de beheerwerkzaamheden (bv. ophalen van vuil, strooien en groenonderhoud) 

heeft de gemeente er belang bij om eigenaar te zijn van het openbaar gebied. Daarnaast willen we voorkomen dat 

we in een juridisch gevecht terecht komen met de ontwikkelaar over de vertraging in de overdracht en het 

financieel nadeel, omdat de BTW niet langer kan worden afgedragen.  

 

Toch willen wij geen risico lopen als het gaat om de restzetting. Als de gestelde eis met een paar centimeter wordt 

overschreden bestaat de kans dat de eerste onderhoudsmaatregelen (na ca 30 jaar) wat uitgebreider en daardoor 

duurder uitgevoerd moeten worden. Deze extra onderhoudskosten moeten dan worden gecompenseerd vanuit een 

garantstelling. Over 3 jaar weten we of de restzettingseis wordt gehaald of niet. 
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Het college wil het openbaar gebied daarom onder voorwaarden aanvaarden. De voorwaarden hebben betrekking 

op de restzettingseis en de lijst met herstelpunten. De voorwaarden worden vastgelegd in een aanvullende 

overeenkomst met de ontwikkelaar. De ontwikkelaar heeft aangegeven akkoord te gaan met de voorwaarden. Naar 

verwachting vindt de overdracht van de gronden in december van dit jaar plaats. 

 

 
 

 

------------------- 

Inzet ANPR-camera’s 
 

In het spoeddebat van 31 augustus jl. is het middel Automatic Numberplate Recognition (ANPR) ter sprake 

gekomen. Er is u toen toegezegd dat er onderzocht zou worden wat de mogelijkheden zijn om eventueel ANPR-

camera’s in te zetten in Stichtse Vecht.  

Vooralsnog geen mogelijkheden 

Na diverse overleggen met de politie is gebleken dat het momenteel om technische redenen niet mogelijk is om 

aan te sluiten bij dit systeem. De politie beheert het ANPR-camerasysteem. Dit systeem is verouderd en op dit 

moment loopt een aanbesteding voor een nationaal cameraplan. Binnen deze aanbesteding worden eerst oude 

camera’s vervangen voordat nieuwe camera’s worden aangesloten. Ook het bijbehorende backofficesysteem moet 

opnieuw worden aanbesteed. Dit biedt op dit moment geen ruimte om meer camera’s aan te sluiten op het huidige 

systeem.  

 

Bovendien is in Stichtse Vecht vooralsnog te weinig grond om een dergelijk middel in te zetten. Op dit moment is er 

geen duidelijke trend te herkennen die – gelet op proportionaliteit (is het middel niet te zwaar) en subsidiariteit (zijn 

er minder ‘zware’ interventies mogelijk) – de inzet van ANPR-camera’s rechtvaardigt. Daarnaast heeft overleg met 

politie tot het inzicht geleid dat voor Stichtse Vecht de baten van de inzet van ANPR-camera’s niet in verhouding 

staan tot de relatief hoge kosten die dit systeem met zich meebrengt. 

Alternatief 

Mocht zich een situatie voordoen waarbij andere middelen onvoldoende effectief zijn gebleken, dan kan het tijdelijk 

huren en inzetten van ANPR-camera’s overwogen worden. Echter geldt dan eveneens dat er sprake moet zijn van 

een daadwerkelijk probleem; preventieve inzet is niet toegestaan.  
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Tot slot 

In de lokale Veiligheidsdriehoek (burgemeester, politie, openbaar ministerie) wordt doorlopend gekeken naar 

passende maatregelen om onze gemeente zo veilig mogelijk te maken en te houden. Als er situaties zijn die 

vragen om aanvullende middelen, zoals bijvoorbeeld de tijdelijke huur van ANPR-camera’s, dan zullen wij dit 

vanzelfsprekend niet nalaten en u daar in voorkomende gevallen over informeren.  

 

------------------- 

Kluiscontrole 
 

Op donderdag 10 december hebben kluiscontroles op meerdere middelbare scholen in Stichtse Vecht 

plaatsgevonden. De controles zijn uitgevoerd op initiatief van de scholen, in samenwerking met de politie en de 

gemeente. Het personeel van de scholen heeft de controle zelf uitgevoerd in aanwezigheid van de wijkagenten. De 

kluiscontroles richtten zich voornamelijk op de aanwezigheid van vuurwerk in de kluisjes van leerlingen. Tijdens de 

controles zijn geen strafbare feiten geconstateerd. Als gemeente beschouwen we deze actie als een belangrijk 

gezamenlijk initiatief om de veiligheid op en rond scholen te vergroten en te waarborgen. Scholen, gemeente en 

politie blijven vanzelfsprekend ook de komende tijd gezamenlijk op dit thema optrekken. 

 

------------------- 

 


